

Our Core Values and Distinctiveness

- Primacy of Scripture - The Bible is the foundation of our faith.
- Educational and academic excellence - outstanding faculty.
- Mutually Supportive Community - close interaction between faculty and students.
- Holistic development - Spiritual Formation, Academic Excellence, Ministerial Competence, and Godly Living.
- Our faculty, staff, and student body are multilingual, multi-cultural, and multi-denominational. No matter where in the world you are from, you will feel right at home.

我們的核心價值和特色

- 高舉聖經為首 - 聖經是我們信仰的基礎。
- 卓越的教學及學術 - 優秀的師資陣容。
- 彼此關顧的生活 - 教職員及學生互動密切。
- 全人的培育 - 靈命、學術、事奉、生活。
- 正道全體師生同工來自各種語言、文化、宗派背景。因此，無論您來自世界哪個地域，都能融入這個大家庭。



Since 1989, Logos Evangelical Seminary has been equipping ministry leaders to serve Christ's Church and effectively proclaim the gospel to the world. The Seminary has campuses in Los Angeles and Chicago, as well as an online e-Campus. Logos has earned the distinction of being the first Asian seminary in North America to be fully accredited by the Association of Theological Schools (ATS) and the WASC Senior College and University Commission (WSCUC).

Over 800 Logos alumni are serving with the mind, heart and hands of Christ, not only the Asian church, but the Church of Jesus Christ in more than 20 countries around the world. For more information on D.Min., or any other program, please call the Admission Office at 626-571-5110 ext. 112; email: admission@les.edu or go to www.les.edu/dmin

自1989年起，正道福音神學院就開始裝備教會領袖來服事神的教會，並有效地把福音傳到世界各地。正道除了洛杉磯的院本部、芝加哥校區之外，還有網路校園，是第一所榮獲「美加神學院協會」(ATS) 和「美國西區大學院校協會」(WSCUC) 認證並成為正式會員的亞裔神學院。

正道已有800多位校友在全球20多個國家，以基督耶穌的心、靠著神的大能在世界各地服事主的教會。

欲取得有關教牧學博士科詳細資料，請致：

電話：626-571-5110 ext. 112

電郵：ilovelogos@les.edu

或上網：www.les.edu/dmin

Main Campus

9358 Telstar Ave., El Monte, CA 91731

T: 626-571-5110

Chicago Campus

631 State Route 83, Bensenville, IL 60106

T/F: 630-595-9188

www.les.edu

DMIN-03302023



Doctor of Ministry (D.Min.) Program

教牧學博士科



Logos Evangelical Seminary's Doctor of Ministry program is designed to provide advanced studies in order to enhance spiritual maturity, theological understanding, and promote skills in the practice of ministry. Based on a three-pronged design that incorporates biblical and theological, spiritual, and ministry goals, the program provides a catalytic environment where you can rejuvenate your ministry, refresh your heart, and reignite your passion as a full-time pastor, missionary, or ministry leader. As a result, you will be more effective in your field of ministry.

WHO SHOULD ATTEND

- Pastors, missionaries, or other individuals with M.Div. and ministry experience seeking advanced training in specialized areas of ministry.



正道福音神學院教牧學博士科，旨於提供進修的機會，以促進靈命成長，充實神學知識，提升事奉品質。課程設計根據三方面——聖經與神學、靈命成長、事奉。本科別提供激勵人心的學習環境，使事奉更有活力，心靈得著復甦，並且重燃擔任全職牧者、宣教士、事工領袖的熱情，以致服事更有果效。

招生對象

- 盼望在特定服事上接受進深訓練，且具道學碩士學位與全職事奉經驗的牧者、宣教士，或其他神職人員。



PROGRAM HIGHLIGHTS

- 34 semester-units requirement (30 units of course work, 4 units of dissertation), average completion time : 3-6 years.
- Complete program requirements through intensive course format without having to leave your current ministry.
- Opportunities for peer learning and networking.
- Learn from seasoned church and ministry leaders who will help you address the critical issues within your contextual needs.

本科特點

- 必須修習 34 個學分 (含 30 學分的課程、4 學分的論文)，平均完成時間為 3-6 年。
- 所有課程採密集班方式開課，不需離開服事崗位。
- 提供同儕彼此交流學習及建立國度聯結的機會。
- 經驗豐富的教牧同工們彼此切磋，有助於學員處理實際生活和事奉中的重要議題。

ADMISSION REQUIREMENTS

- A Master of Divinity (M.Div.) or other theological master degree with a GPA of at least 3.0 (B or 83.5-86.4%). Applicants with non-M.Div. degree will be required to complete some M.Div. credits prior to completion of 18 credit units of D.Min. program of study.
- At least three years of experience in full-time ministry after receiving the M.Div. degree. Applicants with ministry experience prior receiving the M.Div. or other master degree may be considered case by case.
- Recommendation by two church leaders.
- English proficiency in both reading and writing.

入學資格

- 具ATS或ATA 認證學校之道學碩士(M.Div.)或其他神學科目碩士學位，成績總平均3.0 (B或83.5-86.4%) 以上。非道學碩士學歷，錄取後必須補修部分道學碩士學分。補修的學分必須於修滿博士科十八學分以前完成。
- 道學碩士畢業後全職事奉滿三年以上，有實際成效；道碩或是其他碩士學位前的全職事奉時間會以整體個案考慮。
- 有兩位教會領袖推薦。
- 具備英文閱讀與書寫能力。

